
PROTOKÓŁ 

z XXXII w kadencji 2018 - 2023 Sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie                                            

z dnia 24 czerwca 2021 r. 

 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Adamiec Krzysztof obecny   

2 Bator Monika obecna   

3 Biskup Wiesław obecny   

4 Frątczak Lidia obecna   

5 Krogulec Waldemar obecny   

6 Kuszewska Małgorzata obecna   

7 Kutwin Tomasz obecny   

8 Obara Mirosław nieobecny   

9 Pająk Arkadiusz obecny   

10 Pałac Marcin obecny   

11 Salwa Anna obecna   

12 Słoma Paweł obecny   

13 Stępień Małgorzata obecna   

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka obecna   

15 Zegadło Eugeniusz obecny   

 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

PRZEBIEG OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 



Czas trwania obrad - godz.14:00 - 17:03 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec - 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 

p. Cezary Błach - Burmistrz MiG 

p. Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza 

p. Ewa Kaniewska - Sekretarz Gminy 

p. Urszula Nowak - Skarbnik Gminy 

p. Magdalena Przyjemska - Inspektor Wydziału Rozwoju i Strategii 

p. Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji 

p. Radosław Gąska - Radca Prawny 

 

Zaproszeni goście : 
p. Andrzej Karpiński - Dyrektor Suchedniowskiego Ośrodka Kultury "Kuźnica" 

p. Małgorzata Wiśniewska - Dyrektor M/G Biblioteki Publicznej 

p. Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

p. Zdzisław Wojnarski - Dyrektor SSP Nr 1 

p. Magdalena Kania - Z-ca Kierownika M/G Ośrodka Pomocy Społecznej 

p. Luiza Bolechowska - Asystent rodziny w M/G Ośrodku Pomocy Społecznej 

p. Klaudia Swat - Inicjatywa Lokalna.pl sp. z o.o. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Stwierdzono obecność 13 radnych. 

3. Wystąpienie Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej dał sygnał pocztowi sztandarowemu do wprowadzenia na sale 

obrad sztandaru Miasta i Gminy Suchedniów. 

Po wprowadzeniu sztandaru głos zabrała Pani Ewa Kaniewska - Sekretarz Gminy, a zarazem 

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej przedstawiając informację Komisji z przebiegu 

wyborów uzupełniających do Rady Miejskiej w Suchedniowie w wyniku wygaśnięcia mandatu 

radnego Henryka Łakomca. 

 

W wyniku przeprowadzonej procedury wyborczej radną Rady Miejskiej kadencji 2018-2023 został 

Pani Agnieszka Włodarczyk - Mazurek. 

 

Następnie Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej wręczyła Pani Agnieszce Włodarczyk - 

Mazurek zaświadczenie o wyborze na radną Rady Miejskiej w Suchedniowie. 

 

W imieniu radnych Rady Miejskiej i własnym gratulację wyboru na radnego Pani Mazurek złożył 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący Rady Miejskiej. 

4. Złożenie ślubowania przez radnego elekta Panią Agnieszkę Włodarczyk - Mazurek. 

 

Pani Agnieszka Włodarczyk - Mazurek złożyła ślubowanie radnego obejmując funkcję radnego 

Rady Miejskiej w Suchedniowie. 

 

Po złożeniu ślubowania Przewodniczący RM wydał dyspozycję "Sztandar Miasta i Gminy 

Suchedniów wyprowadzić". 



5. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Po objęciu funkcji radnego przez Panią Agnieszkę Włodarczyk - Mazurek Przewodniczący RM 

stwierdził obecność 14 radnych. 

6. Powołanie sekretarza obrad (Pani Anna Salwa). 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM wyznaczył radną Annę Salwa. 

7. Przyjęcie porządku obrad. 

7.a. odczytanie projektu porządku obrad. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM odczytał projekt porządku obrad niniejszej sesji. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG wnioskował o rozszerzenie porządku obrad o dwa projekty 

uchwał, tj.: 

- projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego (dotyczy określenia zakresu 

współpracy w ramach grupy miast północy Województwa Świętokrzyskiego), 

- projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody. 

7.b. głosowanie w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

zawarcia porozumienia międzygminnego. 

 

W wyniku głosowania w sprawie wprowadzenia projektu uchwały w sprawie zawarcia 

porozumienia międzygminnego Rada Miejska wprowadziła do porządku obrad niniejszy projekt 

uchwały. 

 

głosowanie głosowanie w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zawarcia 
porozumienia międzygminnego. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 



1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

7.c. głosowanie w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

ustanowienia pomników przyrody. 

 

W wyniku głosowania w sprawie wprowadzenia projektu uchwały w sprawie ustanowienia 

pomników przyrody Rada Miejska wprowadziła do porządku obrad niniejszy projekt uchwały. 

 

głosowanie głosowanie w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
ustanowienia pomników przyrody. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 



WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

7.d. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Następnie Rada Miejska głosowała w sprawie przyjęcia porządku obrad poszerzonego o dwa 

projekty uchwał, o których wniesienie wnioskował Burmistrz MiG. 

 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 



PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

8. Zgłoszenie wniosków i zapytań. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM : 

- pytał na jakim etapie jest realizacja inwestycji budowy boiska treningowego przy stadionie MKS 

Orlicz Suchedniów? 

- w związku z dużą ilością zapytań mieszkańców w sprawie utrzymania czystości, koszenia traw                    

i utrzymania zieleni w mieście wnioskował o odniesienie się do tego tematu przez Burmistrza MiG; 

- ponowił prośbę o zakup więcej koszy na śmieci i umiejscowienie ich m.in. na ul. Sportowej,                      

ale także w innych miejscach na terenie miasta. 

 

Pan Marcin Pałac - radny pytał, czy zostanie poprawiony i oczyszczony teren i ogrodzenia posesji 

przy drodze, która służyła jako objazdowa podczas budowy ronda na skrzyżowaniu ulic Kieleckiej, 

Mickiewicza i Zagórskiej. 

 

Pan Eugeniusz Zegadło - Wiceprzewodniczący RM : 

- wnioskował o naprawę drewnianego mostu obok młyna przy ul. Koszykowej, odpadają bale                       

i powstała dziura w konstrukcji mostu; 



- interweniował w sprawie nieprzyjemnych zapachów napływających od schroniska dla 

bezdomnych zwierząt na Berezowie. Wnioskował o rozwiązanie tego problemu. 

 

Pani Małgorzata Stępień - radna, pytała na jakim etapie czynione są postępy, aby zmodernizować 

drogi na Krzyżce i ul. Stokowiec. 

 

Pani Monika Bator - radna pytała na jakim etapie jest prowadzona sprawa inwestycji 

modernizacji ul. Stokowiec. Prosiła o przybliżenie przez Burmistrza MiG tematu realizacji projektu. 

9. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG : 

- poinformował, że budżecie Gminy jest zaplanowana pożyczka dla MKS Orlicz na realizację 

inwestycji budowy boiska treningowego. Projekt techniczny jest już wykonany, są już wszelkie 

pozwolenia, można byłoby dokonać wyboru wykonawcy inwestycji. W chwili obecnej pojawiły się 

nowe wytyczne jeżeli chodzi o sposób wyłaniania wykonawcy. Czekamy na jednoznaczne 

stanowisko z Kielc, czy stowarzyszenie jest zobligowane aby wykonawce wyłonić w formie 

przetargu nieograniczonego, czy w formie zapytania ofertowego. Jeżeli te wątpliwości się wyjaśnią 

będzie prowadzone postępowanie o wyłonienie wykonawcy tego zadania. Zagrożenia dotyczącego 

realizacji tej inwestycji nie ma; 

 

- odnosząc się do utrzymania zieleni w mieście stwierdził, że faktycznie jest to problem ponieważ 

utrzymywały się bardzo długo niekorzystne warunki pogodowe (deszcz) utrudniające 

przeprowadzenie koszenia. Akcja koszenia rozpoczęła się już w momencie gdy trawy były wysokie. 

W pierwszej kolejności poleciłem wykoszenie tych miejsc, gdzie wysokie trawy stanowią 

niebezpieczeństwo dla poruszających się pojazdów i pieszych (teren przystanków komunikacyjnych 

i skrzyżowań).  Sukcesywnie będą koszone inne części naszego miasta; 

 

- poinformował, ze zakup koszy na śmieci jest jak najbardziej zasadny. Zleciłem pracownikowi 

Urzędu analizę środków, którą będzie można przekazać na zakup koszy; 

 

- w sprawie objazdu obok ronda, poinformował, że zostały usunięte zapory betonowe, droga będzie 

naprawiona. Podejmiemy działania celem przywrócenia ogrodzeń posesji do normalnego stanu; 

 

- poinformował, że zostanie sprawdzony stan mostu przy ul. Koszykowej (obok młyna) i zostaną 

podjęte działania naprawcze; 

 

- odnosząc się do schroniska dla zwierząt poinformował, ze przeprowadzane są tam systematyczne 

kontrole różnych służb także ze strony Gminy. Podczas kontroli tegorocznej zwrócimy uwagę                      

na aspekt, który zgłosił radny Zegadło; 

 

- w temacie modernizacji drogi na Krzyżce i ul. Stokowiec poinformował, że w obydwu 

przypadkach jest w opracowaniu dokumentacja projektowa. Droga na Krzyżkę zostanie zgłoszona 

w momencie naboru wniosków do funduszu dróg samorządowych. Na chwile obecna mamy duży 

problem jeżeli chodzi o uzgodnienia z PKP ponieważ w części droga ta przebiega na terenach PKP. 

Nie możemy uzyskać od PKP odpowiednich uzgodnień, są też tam słupy energetyczne, ale w tej 

kwesti mamy zgody Zakładu Energetycznego. 

Odnosząc się do ul. Stokowiec poinformował, że Gmina otrzymała środki zewnętrzne w wys. 3 mln 

zł, które zapisano do budżetu. W dniu 2 kwietnia br. podpisano umowę na opracowanie 

dokumentacji projektowej za kwotę 73.400 zł. Termin opracowania dokumentacji jest                                 

do 31 października br. Ulica Stokowiec w części położona jest na terenie kolejowym nie mamy 



jednak na chwilę obecną porozumienia z PKP na jakich zasadach możemy korzystać. Na taki zakres 

prac i inwestycji jakie są planowane kwota 3 mln zł jest niewystarczająca. Będziemy czynili 

starania o pozyskanie dodatkowych środków finansowych. Ta inwestycja będzie realizowana w 

roku 2022. 

10. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

Informację z działalności międzysesyjnej Burmistrza oraz Urzędu Miasta i Gminy w 

Suchedniowie za okres od 20 maja 2021 r. do 23 czerwca 2021 r. pomiędzy XXXI a XXXII 

Sesją Rady Miejskiej w Suchedniowie przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG 

(Informacja w załączeniu do protokołu). 

11. Przygotowanie Gminy Suchedniów do sezonu letniego 2021 (sprawozdanie OSiR). 

11.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Przygotowanie Gminy Suchedniów do sezonu letniego 2021 przedstawił Pan Cezary Błach - 

Burmistrz MiG (Sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

11.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

 

Pozytywną opinię Komisji o przygotowaniu Gminy do sezonu letniego 2021 przedstawił Pan 

Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji. 

11.c. dyskusja. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM pytał, kiedy będzie wybudowana kawiarnia                     

na terenie Ośrodka Sportu i Rekreacji. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, ze dwukrotnie zgłaszano wniosek do funduszu 

inwestycji lokalnych o dofinansowanie budowy kawiarni. Niestety Gmina nie otrzymała 

dofinansowania. Mam nadzieję, że jeżeli ruszą nowe środki przeznaczone na inwestycje                       

dla samorządów ponownie Gmina złoży wniosek o pozyskanie środków finansowych na ten cel. 

12. Projekt uchwały w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki                                            

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Suchedniów na rok 2021. 

12.a. prezentacja tematu przez Przewodniczącą Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

12.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Paweł Słoma - 

Przewodniczący Komisji. 

12.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

12.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki                                    

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Suchedniów na rok 2021. 



Uchwała Nr 222/XXXII/2021 w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki                              

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Suchedniów na rok 2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 2021. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 



15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

13. Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Suchedniów na rok szkolny 2021/2022. 

13.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji (projekt uchwały                     

w załączeniu do protokołu). 

13.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinię Komisji przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji. 

13.c. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji przedstawiła Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji. 

13.d. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

13.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Suchedniów na rok szkolny 2021/2022. 

 

Uchwała Nr 223/XXXII/2021 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Suchedniów na rok szkolny 2021/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 
Suchedniów na rok szkolny 2021/2022. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 



2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

14. Raport o stanie Gminy Suchedniów w 2020 r. 

14.a. przedstawienie Raportu o stanie Gminy Suchedniów w 2020 r. przez Burmistrza MiG, 

 

Pani Ewa Kaniewska - Sekretarz Gminy przedstawiła procedurę opracowania Raportu oraz 

ustawowe zasady jego prezentacji i przyjmowania. 

Poinformowała, że nikt z mieszkańców nie zgłosił się w ustawowym terminie do zabrania głosu                    

w debacie. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG zaprezentował Raport o stanie Gminy Suchedniów w 2020 r. 

przedstawiając jego główne założenia, tematy i treści w nim zawarte Przedstawił informacje i dane 

w podziale na poszczególne rozdziały zawarte w Raporcie w szczególności inwestycje i oświatę. 

(Raport w  załączeniu do protokołu). 

14.b. debata nad Raportem o stanie Gminy Suchedniów w 2020 r. 

 

Pan Waldemar Krogulec - radny odnosząc się do prezentowanych przez Burmistrza inwestycji  

realizowanych na terenie Gminy wnioskował o doprecyzowanie informacji o inwestycji budowy 

mostu na rzece Żarnówce. 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, ze wniosek o pozwolenie na realizację 

inwestycji drogowej (budowę mostu) został złożony w Starostwie Powiatowym.Po uzyskaniu 

zezwolenia będziemy ogłaszać procedurę przetargową na realizacje tego zadania. Szacujemy,                           

że w m-cu wrześniu br uda się wybrać wykonawcę tego zadania.  

 



Pan Paweł Słoma i Pan Marcin Pałac radni podziękowali Burmistrzowi MiG i służbom Urzędu 

za zaangażowanie i pomoc społecznym komitetom budowy kanalizacji w mieście. 

 

Pan Paweł Słoma - radny w związku z planowaną budową boiska treningowego przy MKS Orlicz 

Suchedniów wskazywał na potrzebę wykonania oświetlenia boiska, co dałoby możliwość i komfort 

gry w miesiącach wiosennych i letnich w godzinach popołudniowych gdy wcześnie zapada zmrok. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG proponował, aby w pierwszej kolejności zrealizować budowę 

boiska, na które Klub uzyskał kwotę 300 tys. zł. W kwestii oświetlenia boiska będzie można 

składać wnioski o pozyskanie środków po zrealizowaniu celu podstawowego (budowy boiska),                     

na które mamy przyznane środki z zewnątrz.  

 

Pani Monika Bator - radna pytała, kiedy będzie wybudowana sala gimnastyczna przy SSP Nr 3. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG przypomniał, że w obiegu prawnym jest uchwała Rady 

Miejskiej w sprawie kompleksowego programu rozwoju szkół. W dokumencie tym zawarta jest 

inwestycja budowa hali sportowej przy SSP Nr 3 oraz dwa boiska przy SSP w Ostojowie. Wiąże 

nadzieje z przyszłymi środkami unijnymi, że w ramach tych nowych dotacji będzie możliwość 

pozyskania środków finansowych. W międzyczasie będzie trzeba znaleźć środki finansowe                          

na opracowanie dokumentacji projektowej. Jeżeli będzie sprzyjająca sytuacja inwestycyjna to być 

może uda się zrealizować wiele inwestycji. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM podziękował wszystkim, którzy przyczynili się                

do wybudowania ronda u zbiegu ul. Mickiewicza, Kieleckiej i Zagórskiej, inwestycja ta była 

wyczekiwana przez mieszkańców. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG podziękował mieszkańcom za cierpliwość i zrozumienie przy 

realizacji powyższej inwestycji oraz przeprosił za wszystkie niedogodności związane z budową 

ronda. 

14.c. głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia Burmistrzowi MiG wotum zaufania. 

 

Uchwała Nr 224/XXXII/2021 w sprawie udzielenia Burmistrzowi MiG wotum zaufania 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia Burmistrzowi MiG wotum zaufania. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 - 



PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław WSTRZYMAŁ SIĘ 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

15. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Miejsko-Gminnej Biblioteki 

Publicznej im. Jana Pawła II w Suchedniowie za 2020 rok. 

15.a. prezentacja Sprawozdania przez Dyrektora M/G Biblioteki Publicznej, 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Małgorzata Wiśniewska - Dyrektor jednostki. 

15.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o sprawozdaniu przedstawiła Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca 

Komisji.  

15.c. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinię Komisji o sprawozdaniu przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący 

Komisji. 

15.d. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

15.e. głosowanie w sprawie Sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego Miejsko-

Gminnej Biblioteki Publicznej im. Jana Pawła II w Suchedniowie za 2020 rok. 



Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Miejsko-Gminnej Biblioteki 

Publicznej im. Jana Pawła II w Suchedniowie za 2020 rok stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
 

głosowanie głosowanie w sprawie Sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego Miejsko-Gminnej 
Biblioteki Publicznej im. Jana Pawła II w Suchedniowie za 2020 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 



15 Zegadło Eugeniusz ZA 

16. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Suchedniowskiego Ośrodka 

Kultury „Kuźnica” za 2020 rok. 

16.a. prezentacja Sprawozdania przez Dyrektora SOK "Kuźnica", 

Sprawozdanie przedstawił Pan Andrzej Karpiński - Dyrektor jednostki. 

16.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o sprawozdaniu przedstawiła Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca 

Komisji 

16.c. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinię Komisji o sprawozdaniu przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący 

Komisji. 

16.d. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

16.e. głosowanie w sprawie Sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego 

Suchedniowskiego Ośrodka Kultury „Kuźnica” za 2020 rok. 

Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Suchedniowskiego Ośrodka Kultury  

„Kuźnica” za 2020 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

głosowanie głosowanie w sprawie Sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego Suchedniowskiego 
Ośrodka Kultury „Kuźnica” za 2020 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 



3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

17. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Suchedniów za 2020 rok. 

17.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Suchedniów 

za 2020 rok przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (Sprawozdania w załączeniu                            

do protokołu). 

17.b. przedłożenie przez Skarbnika Gminy opinii RIO o sprawozdaniach z wykonania budżetu 

Gminy za 2020 rok, 

Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy odczytała uchwałę Nr 45/2021 VIII Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 08.04.2021 r.  w sprawie 

opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu Gminy Suchedniów za 2020 rok, w której to 

postanowiono zaopiniować pozytywnie przedłożone przez Burmistrza Miasta i Gminy 

Suchedniów sprawozdania z wykonania budżetu za 2020 rok. 

17.c. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (przedłożonych sprawozdaniach) przedstawiła Pani 

Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji. 

17.d. opinia Komisji Rewizyjnej, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (przedłożonych sprawozdaniach) przedstawiła Pani 

Małgorzata Stępień - Przewodnicząca Komisji. 

17.e. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (przedłożonych sprawozdaniach) przedstawił Pan 

Marcin Pałac - Z-ca Przewodniczącego Komisji. 

17.f. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 



Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (przedłożonych sprawozdaniach) przedstawił Pan 

Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji. 

17.g. opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (przedłożonych sprawozdaniach) przedstawił Pan 

Waldemar Krogulec - Przewodniczący Komisji. 

17.h. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

17.i. głosowanie nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz                                  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Suchedniów za 2020 rok. 

 

Uchwała Nr 225/XXXII/2021 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Suchedniów za 2020 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
 

Po zakończeniu głosowania Przewodniczący RM ogłosił 10 min przerwę w obradach.  
 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Suchedniów za 2020 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław WSTRZYMAŁ SIĘ 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 



6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

18. Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Suchedniów za 2020 rok. 

Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji pkt. 18 porządku obrad. 

18.a. przedłożenie przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie udzielenia absolutorium                      

dla Burmistrza MiG z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok, 

 

Pani Małgorzata Stępień - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła wniosek Komisji 

w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza MiG z tytułu wykonania budżetu za 2020 

rok (wniosek w załączeniu do protokołu). 

Komisja wnioskowała o udzielenie absolutorium Burmistrzowi. 

18.b. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 

udzielenia absolutorium dla Burmistrza (odczytanie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej), 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM odczytał Uchwałę Nr 76/2021 VIII Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 24 maja 2021 r. dotyczącą 

opinii o wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

Izba postanowiła zaopiniować pozytywnie wniosek o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Suchedniów z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. 

18.c. opinia Komisji Budżetu i Finansów w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium, 

Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji poinformowała, że Komisja głosowała                              

za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi MiG pozytywnie opiniując wniosek Komisji 

Rewizyjnej. 

18.d. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego                      

w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium, 

Pan Marcin Pałac - Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja głosowała                                

za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi MiG pozytywnie opiniując wniosek Komisji 

Rewizyjnej. 

18.e. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki w sprawie wniosku                          

o udzielenie absolutorium, 



Pan Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja głosowała                                 

za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi MiG pozytywnie opiniując wniosek Komisji 

Rewizyjnej. 

18.f. opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium, 

Pan Waldemar Krogulec - Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja głosowała za 

udzieleniem absolutorium Burmistrzowi MiG pozytywnie opiniując wniosek Komisji 

Rewizyjnej. 

18.g. dyskusja, 

Pani Małgorzata Kuszewska - Wiceprzewodnicząca RM wyraziła nadzieję, że radni zagłosują                

za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi MiG, zaznaczając jak pozytywne zmiany nastąpiły                       

w sytuacji budżetowej i inwestycyjnej Gminy w porównaniu do stanu finansów jeszcze parę lat 

temu. 

18.h. głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta                         

i Gminy Suchedniów za 2020 rok. 

Po przeprowadzonym głosowaniu Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG podziękował radnym                       

za udzielenie absolutorium dodając, że będzie go to motywowało do jeszcze większych wysiłków, 

jeszcze większej pracy na rzecz mieszkańców miasta i gminy. 

 

Uchwała Nr 226/XXXII/2021 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta                          

i Gminy Suchedniów za 2020 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 
Suchedniów za 2020 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 



3 Biskup Wiesław WSTRZYMAŁ SIĘ 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

19. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 

na lata 2021 – 2038. 

19.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały                                

w załączeniu do protokołu). 

19.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

19.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

19.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2021 – 2038. 

 

Uchwała Nr 227/XXXII/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów  na lata 2021 – 2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 
na lata 2021 – 2038. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



data 24 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

20. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021. 

20.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały                              

w załączeniu do protokołu). 

20.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 



20.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

20.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021. 

 

Uchwała Nr 228/XXXII/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 



13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. 

21.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały                                  

w załączeniu do protokołu). 

21.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinie Komisji przedstawił Pan Marcin Pałac - Z-ca Przewodniczącego Komisji. 

21.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

21.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. 

 

Uchwała Nr 229/XXXII/2021 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 



4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości 

gruntowej. (nr 3554/1) 

22.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały                                  

w załączeniu do protokołu). 

22.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

22.c. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Z-ca 

Przewodniczącego Komisji. 

22.d. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

22.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości 

gruntowej. (nr 3554/1) 

 

Uchwała Nr 230/XXXII/2021 w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości 

gruntowej stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości 
gruntowej. (nr 3554/1) 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



data 24 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

23. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości 

gruntowej. (nr 3681/2) 

23.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały w 

załączeniu do protokołu). 

23.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 



Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji poinformowała, że Komisja negatywnie 

zaopiniowała omawiany projekt uchwały. Komisja uzasadniła swoje stanowisko brakiem środków 

finansowych w budżecie Gminy na dokonanie zakupu. 

23.c. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pan Marcin Pałac - Z-ca Przewodniczącego Komisji poinformował, że Komisja negatywnie 

zaopiniowała omawiany projekt uchwały. Komisja uzasadniła swoje stanowisko brakiem środków 

finansowych w budżecie Gminy na dokonanie zakupu. 

23.d. dyskusja, 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG potwierdził, że w budżecie Gminy na chwilę obecną nie ma 

wystarczających środków na zakup omawianej działki, a środki które są będą na pewno potrzebne 

na zakup gruntów pod przepompownie ścieków w zadaniu budowa kanalizacji sanitarnej w ulicach 

Kielecka-Warszawska. W dyskusjach, które się odbywały na posiedzeniach komisji, ważąc 

argumenty za i przeciw doszliśmy do wniosku, że jednak z punktu widzenia interesu Gminy 

ważniejszy jest zakup działki pod przepompownie ścieków. Dodał, że jeżeli będą środki finansowe 

na zakup omawianej działki wrócimy ponownie z projektem uchwały na sesję w sprawie zakupu 

tego gruntu. 

23.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości 

gruntowej. (nr 3681/2) 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej został 

odrzucony przez Radę Miejską. Uchwała nie została podjęta. 
 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości 
gruntowej. (nr 3681/2) 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono 

 

data 24 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 2 14.29 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 11 78.57 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof PRZECIW 

2 Bator Monika PRZECIW 



3 Biskup Wiesław WSTRZYMAŁ SIĘ 

4 Frątczak Lidia PRZECIW 

5 Krogulec Waldemar PRZECIW 

6 Kuszewska Małgorzata PRZECIW 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin PRZECIW 

11 Salwa Anna PRZECIW 

12 Słoma Paweł PRZECIW 

13 Stępień Małgorzata PRZECIW 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka PRZECIW 

15 Zegadło Eugeniusz PRZECIW 

24. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli. 

24.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały                       

w załączeniu do protokołu). 

24.b. opinia Komisji Rozwoju Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Z-ca 

Przewodniczącego Komisji. 

24.c. dyskusja, 

Pani Anna Salwa - radna pytała, czy osoba która dzierżawi teren, na którym ma być kąpielisko 

zatrudni ratownika? 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, że na kąpielisku będzie zatrudniony 

ratownik. 

24.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli. 

 

Uchwała Nr 231/XXXII/2021 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 
wykorzystywanego do kąpieli. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 



wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

25. Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

25.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (projekt uchwały w załączeniu 

do protokołu). 

 



25.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Z-ca 

Przewodniczącego Komisji. 

25.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

25.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

 

Uchwała Nr 232/XXXII/2021 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 



11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

26. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody. 

26.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (projekt uchwały w załączeniu 

do protokołu). 

26.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Z-ca 

Przewodniczącego Komisji. Dodał, ze Komisji zaproponowała nazwy dla pomników przyrody 

(drzew) "Jan" nawiazując do Jana Gajzlera  i "Stefan" w nawiązaniu do Stefana Żeromskiego. 

26.c. dyskusja, 

Pan Eugeniusz Zegadło - Wiceprzewodniczący RM postulował o nadanie nazwy drzew imionami 

osób związanych bezpośrednio z Suchedniowem uzasadniając, że Stefan Żeromski i Jan Gajzler są 

już uhonorowani w naszym mieście mi.n nazwą szkoły i ulic. 

 

Pani Anna Salwa - radna poinformowała, że osoby, których imiona wskazała Komisja są jak 

najbardziej związane z regionem Świętokrzyskim i Suchedniowem i jej zdaniem proponowane 

nazwy dla pomników przyrody są jak najbardziej zasadne. Dodała, że radny Zegadło na 

posiedzeniu Komisji nie kwestionował proponowanych przez Komisję nazw dla pomników 

przyrody. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM zwrócił się do radnych (w tym do radnego 

Zegadło) z zapytaniem, czy są jakieś inne propozycje nadania nazwy dla omawianych pomników 

przyrody. 

 

W odpowiedzi nikt nie zgłosi propozycji innych nazw dla pomników przyrody. 

 

Wobec powyższego Przewodniczący RM przeszedł do kolejnego punktu obrad przeprowadzając 

głosowanie nad projektem uchwały. 

26.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie ustanowienia pomników przyrody. 

 

Uchwała Nr 233/XXXII/2021 w sprawie ustanowienia pomników przyrody stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie ustanowienia pomników przyrody. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



data 24 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 85.71 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 7.14 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata WSTRZYMAŁA SIĘ 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz PRZECIW 

27. Sprawy różne. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG : 

- poruszając temat nadania nazwy dla nowo wybudowanego ronda przypomniał, że Rada Miejska 

na jednej z poprzednich sesji podjęła uchwałę w sprawie prowadzenia konsultacji społecznych                    

na terenie miasta i gminy. Jest tam kilka opcji do wyboru jeżeli chodzi o formę konsultacji. 

Poinformował, ze przygotowywane jest zarządzenie Burmistrza o ogłoszeniu konsultacji w sprawie 

nadania nazwy ronda. Planowane jest przeprowadzenie konsultacji przez okres wakacyjny. 



Zgłoszone już wcześniej propozycje zostaną uwzględnione bez konieczności ich ponownego 

zgłaszania; 

 

- poinformował, że 28 czerwca br. o godz. 17:00 w Suchedniowskim Ośrodku Kultury "Kuźnica" 

odbędzie się spotkanie konsultacyjne dotyczące programu czyste powietrze. 

 

Pan Eugeniusz Zegadło - Wiceprzewodniczący RM : 

- wskazywał na problem dużej szybkości poruszających się pojazdów na drodze nr 751 

przebiegającej przez Suchedniów, które stwarzają zagrożenie dla uczestników ruchu drogowego                           

i pieszych. Postulował o patrole policyjne w tym rejonie; 

 

- wskazywał na jego zdaniem nadmierną wycinkę drzew przez Nadleśnictwo w suchedniowskich 

lasach, postulował o zwrócenie uwagi  na ten problem i podjęcie działań ograniczających to 

zjawisko. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG : 

- poinformował, że problem związany z łamaniem przepisów ruchu drogowego zgłoszony zostanie 

na Policję, 

 

- odnosząc się do tematu Lasów Państwowych, wycinki drzew i urządzania lasów poinformował,                        

że Gmina nie posiada kompetencji w tym zakresie i jego zdaniem apele, czy zawiadomienia nie 

przyniosą oczekiwanego skutku. 

 

Pan Wiesław Biskup - radny : 

- wnioskował o naprawę nawierzchni ul. Wspólnej i Źródłowej, 

 

- wnioskował o uporządkowanie terenu przy wjeździe na ul. Placową, poprawienie chodnika                   

i ustawienie znaków drogowych, które blokowałyby ustawienia tam aut stwarzających zagrożenie 

dla ruchu drogowego (pojazdów zjeżdżających z ul. Placowej) i poruszających się pieszych. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrza MiG poinformował, że ubytki, o których mówi radny postaramy 

się naprawić, natomiast z kwestią związaną z parkowaniem wystąpimy do zarządcy ruchu 

drogowego (Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich) gdzie zgłosiły ten problem                                  

i zawnioskujemy o ustawienie znaków drogowych. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM wnioskował o remont sali konferencyjnej Urzędu 

Miasta i Gminy, czy są planowane jakieś prace w najbliższym czasie? 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że w tegorocznym budżecie nie ma 

zaplanowanych środków na dalsze prace remontowe w Urzędzie. Wskazał, że też widzi potrzebę 

remontu sali konferencyjnej, nad tematem będziemy się pochylać przy projektowaniu budżetu 

Gminy na przyszły rok. 

 

 

 

 

 

 

 

 



28. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zakończył obrady XXXII-ej Sesji Rady 

Miejskiej. 
 

 
   Protokołował                             Sekretarz obrad                                          Przewodniczący 

                                                                                                                         Rady Miejskiej 

 

Mariusz Ślusarczyk                          Anna Salwa                                         Krzysztof Adamiec 

 

 

 

 

Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami: 

  

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów 

  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl 

  

https://www.suchedniow.pl 
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